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Yenimahalle Belediye-
si, 50 yaş üstü vatan-
daşlara yönelik kişisel 
ve sosyal gelişimlerine 
katkı sağlamak amacıy-
la düzenlediği sağlık 
seminerlerine devam 
ediyor. 3'DE

Akyurt Kaymakamlığı 
Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfı, 
eğitimde fırsat eşitliğini 
desteklemek amacıyla 
hayata geçirdiği "Bir 

Masa, Bir Sandalye, 
Bir Gelecek" projesiyle 
ihtiyaç sahibi öğrenci-
lere çalışma masası ve 
sandalyesi hediye etti. 
2'DE

Etimesgut Belediye Başkanı Er-
dal Beşikcioğlu, Kent Konseyi’nde 
düzenlenen kahvaltı programında 
sivil toplum kuruluşlarının (STK) 
temsilcileriyle bir araya geldi. 
Programa Başkan Yardımcıları 
Mutlu Kerimoğlu ve Ebru Keyvan, 
Belediye Meclis Üyeleri Seda 
Dilber ve Özkan Deniz, Danışman-
lar Beyza Şentürk ve Cem Berk 
Erdinç ile Fen İşleri Müdürü Fikret 
Gözüoğlu da katıldı. Kahvaltı etkin-
liğinde yoğun bir katılım olduğu 
gözlendi.

 
     KENT KONSEYİ 

 BAŞKANI’NDAN TEŞEKKÜR 
     Etkinlikte bir konuşma yapan 
Kent Konseyi Başkanı Ayhan 
Yılmaz, Başkan Beşikcioğlu’na, 
sivil toplum kuruluşlarının birlik 
ve dayanışmasını güçlendirmek 
adına düzenlediği bu tür organi-
zasyonlar için teşekkür etti. 

Başkan Beşikcioğlu’nun Eti-
mesgut’a sağladığı katkılardan 
övgüyle bahseden Yılmaz, yapılan 
hizmetlerin önemine dikkat çekti 

ve gelecekteki çalışmalarda da 
desteklerini sürdüreceklerini 
belirtti. 
     Etimesgut Belediye Başkanı 
Erdal Beşikcioğlu, konuşmasında 
şeffaf yönetim anlayışını vurgula-
yarak, STK’larla bir araya gelme-
nin önemine değindi. Beşikcioğlu, 
“Her fırsatta siz değerli STK’lıları-
mızla bir arada olmaktan mutluluk 
duyuyorum. Zaman zaman farklı 
kesimlerle bu tür toplantılar ger-
çekleştiriyoruz ve istişarelerde bu-
lunuyoruz. Bu buluşmalar, sadece 
birlik ve beraberliğimiz için değil, 
hayata geçireceğimiz projeler ve 
ortaklaşa yapacağımız çalışmalar 
açısından da çok önemli.

 Bugüne kadar olduğu gibi bun-
dan sonra da Etimesgut’umuz için 
sizlerle birlikte çalışmaya devam 
edeceğiz,” ifadelerini kullandı. 
Samimi bir ortamda gerçekleşen 
toplantıda, katılımcılar fikir ve 
önerilerini dile getirirken, Başkan 
Beşikcioğlu yapılan taleplerin 
dikkate alınacağının altını çizdi. 
HABER MERKEZİ
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Ankara'nın Nallıhan 
ilçesinde, az sayıda 
insanın keşfettiği So-
ğukkuyu Şelalesi, do-
ğaseverleri büyüleyen 
gizemli bir doğal alan 
olarak dikkat çekiyor. 
Başkent’e yaklaşık 160 
kilometre uzaklıkta 
bulunan Nallıhan, 
zengin doğasıyla yerli 
ve yabancı turistlere 
unutulmaz bir deneyim 
sunuyor. 
     Soğukkuyu köyü 
sınırlarında yer alan 
bu şelale, 30 met-
reden akan suyu ve 
etrafındaki doğal 
güzelliklerle doğase-
verleri kendine hayran 
bırakıyor. Suyun düşüş 
noktasında yer alan 
eski çağlardan kalma 
hayvan figürleri ile 
tarihi bir dokuya sahip 
olan bölge, hem doğa 
hem de tarih tutkun-
ları için keşfedilmesi 
gereken bir alan.

 
     SADECE SU VE 

  KUŞ SESLERİ 
     Bölgedeki Soğuk-

kuyu Şelalesi'nde, 
sadece suyun sesi ve 
kuş cıvıltıları duyulu-
yor, bu da ziyaretçilere 
huzurlu bir kır gezisi 
deneyimi sunuyor. Yı-
lın dört mevsimi farklı 
kartpostallık görüntü-
ler oluşturan bu alan, 
özellikle fotoğrafçılar 
ve doğa tutkunları için 
ideal bir yer.

 
     NALLIHAN’IN 

  DİĞER DOĞAL 
 GÜZELLİKLERİ 

     Nallıhan, sadece 
Soğukkuyu Şelalesi ile 
değil, aynı zamanda 
Kuş Cenneti, Kız Te-
pesi, Juliopolis Antik 
Kenti ve çeşitli mağa-
raları ile de biliniyor. 
Bu bölgedeki doğal 
güzellikler, hem yerli 
hem de yabancı turist-
lerin ilgisini çekiyor. 
Nallıhan’ın bu keş-
fedilmeyi bekleyen 
doğal alanları, doğa 
ile iç içe bir tatil ara-
yanlar için mükemmel 
fırsatlar sunuyor. 

HABER MERKEZİ

Başkan Şahin, Kur'an 
Kurslarını inceledi

Mamak Belediye Başkanı Veli Gün-
düz Şahin, ilçedeki Kur'an kurslarını 
ziyaret ederek hem öğretmenlerle 
hem de öğrencilerle bir araya geldi. 
Ziyaretlerinde, Kur'an kurslarının 
Mamak'taki önemi ve belediyenin 
eğitime verdiği destek üzerinde 
duruldu.

 
     KUR'AN KURSLARI: EĞİTİM VE 

 SOSYAL GELİŞİME KATKI 
     Başkan Şahin, yaptığı açıklamada, 
Kur'an kurslarının öğrencilere sadece 
dini eğitim vermekle kalmayıp, aynı 
zamanda onların sosyal ve kültürel 
gelişimlerine de büyük katkı sağladı-
ğını belirtti. 

"Bu eğitim yuvalarımız, birlik ve 
beraberlik duygularımızı güçlendi-
riyor." diyen Başkan Şahin, Mamak 

Belediyesi olarak, Kur'an kurslarına 
destek olmaya devam edeceklerini 
vurguladı.

 
     EĞİTİM ALANINDA İŞ 

 BİRLİĞİ VE DESTEK 
     Mamak Belediyesi, İlçe Müftülüğü 
ile iş birliği yaparak, çocukların ve 
gençlerin daha iyi bir eğitim almasını 
sağlamak amacıyla çeşitli projeler 
yürütüyor. 

Bu projeler kapsamında, Kur'an 
kurslarının fiziki şartları iyileştiriliyor 
ve eğitim faaliyetlerinin desteklenme-
si için çalışmalar gerçekleştiriliyor. 
     Mamak Belediyesi, eğitime verdiği 
önemi artırarak, ilçedeki eğitim ku-
rumlarını güçlendirmeyi ve öğren-
cilerin gelişimine katkı sağlamayı 
hedefliyor. HABER MERKEZİ

Etimesgut’ta 
Birliktelik Vurgusu

Keşfedilmeyi Bekleyen 
Doğal Güzellik

ÇORAK ARAZI ÜRETIM 
MERKEZINE DÖNÜŞTÜ

Ankara Büyükşehir 
Belediye Başkanı Man-
sur Yavaş, CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel ile 
birlikte Türkiye'nin en 
büyük tarım kampüsü 
olan BAKAP'ı ziyaret 
etti. Yavaş, projeyle il-
gili yaptığı açıklamada, 
çorak araziyi dönüştüre-
rek büyük bir üretim ve 
eğitim merkezi kurduk-

larını vurguladı. Projeye 
1 milyar lira harcan-
dığını belirten Yavaş, 
ikinci aşamanın yakın-
da tamamlanacağını 
söyledi. Özgür Özel ise 
BAKAP’ı örnek bir proje 
olarak nitelendirip, 
burada yapılan eğitim 
ve üretim faaliyetlerinin 
büyük önem taşıdığını 
ifade etti. 3'DE

Yenimahalle’de 
Sağlık Semineri

Akyurt'ta Öğrencilere 
Eğitim Desteği

Ankara Büyükşehir 
Belediyesi, her yıl 
düzenli olarak yakıt 
desteği sağladığı iba-
dethane ve muhtarlık-
lara bu yıl bir ilke imza 
atarak 'pelet ve pelet 
sobası' desteği sunmaya 
başladı. Sosyal Hizmet-

ler Daire Başkanlığının 
15 Kasım'da başlattığı 
program kapsamında, 
18 ilçede bulunan 660 
ibadethane ve 675 
muhtarlığa toplamda 
1335 adet pelet sobası 
ve 1329 ton pelet yakıtı 
teslim edildi. 2'DE

ABB'DEN Çevre 
Dostu Isınma Projesi
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Ankara Büyükşehir Belediyesi, her 
yıl düzenli olarak yakıt desteği sağla-
dığı ibadethane ve muhtarlıklara bu 
yıl bir ilke imza atarak 'pelet ve pelet 
sobası' desteği sunmaya başladı. 
Sosyal Hizmetler Daire Başkanlığı-
nın 15 Kasım'da başlattığı program 
kapsamında, 18 ilçede bulunan 660 
ibadethane ve 675 muhtarlığa toplam-
da 1335 adet pelet sobası ve 1329 ton 
pelet yakıtı teslim edildi. Belediye, 
Aralık ayı sonuna kadar 900 ibadet-
hane ve 1100 muhtarlığa 2 bin adet 
pelet sobası ve 2 bin ton pelet yakıtı 
dağıtmayı hedefliyor.

 
     YÜKSEK ENERJİ 

 YOĞUNLUĞUNA SAHİP 
 PELET YAKITI 

     Pelet yakıtı, sıkıştırılmış talaş ve 
odun yongalarından üretiliyor ve 
yenilenebilir enerji kaynağı olarak 
kabul ediliyor. 

Yüksek enerji yoğunluğuna sahip 
olan bu yakıt, küçük miktarlarda bile 
büyük miktarda enerji üreterek ısınma 
maliyetlerini düşürüyor ve daha az 
yakıt tüketimi sağlıyor. Pelet yakıtları, 
çevre dostu özellikleriyle dikkat çeki-

yor ve doğa dostu bir çözüm sunuyor.
 

     YERLİ ÜRETİM PELET YAKITI 
 DAĞITIMI TAMAMLANDI 

     Ankara Büyükşehir Belediyesi'nin 
iştiraklerinden BelPlas tarafından 
üretilen pelet yakıtının yüzde yüz yerli 
olmasına dikkat çeken Sosyal Hizmet-
ler Daire Başkanı Ahmet Güven, "Bu 
kış, düşük karbon ayak izine sahip 
pelet yakıtını kullanmaya başladık. 
Kömüre kıyasla halk sağlığı için daha 
uygun olan pelet yakıtı, hava kirliliği-
ni önlemenin yanı sıra yenilenebilir 
ve sürdürülebilir bir enerji kaynağı 
olarak tercih edilmiştir. 

18 ilçede pelet yakıtı dağıtımını 
tamamladık, ay sonuna kadar tüm 
ilçelere dağıtımı gerçekleştirmiş 
olacağız" dedi. 
Büyükşehir Belediyesi, bu yıl 2 bin 
adet pelet sobası ve 2 bin ton pelet 
yakıtı dağıtımını tamamlamayı plan-
lıyor. 

Bu proje, çevre dostu enerji kay-
naklarının kullanımını artırarak, enerji 
maliyetlerini düşürmeyi ve daha 
temiz bir çevre sağlamayı amaçlıyor. 
HABER MERKEZİ

Sorunlara Yerinde 
Çözümler Üretiyoruz

ABB'DEN Çevre 
Dostu Isınma Projesi
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Keçiören Belediye Başkanı Mesut Özarslan, 
Türkiye Güreş Federasyonu Başkanlığı görevine 
getirilen olimpiyat, dünya ve Avrupa şampiyonu 
eski milli güreşçi Taha Akgül'ün devir teslim töreni-
ne katılarak desteklerini ifade etti.

 
      “GÜREŞİMİZİ DAHA 

  YUKARILARA TAŞIYACAĞIZ” 
      Başkan Özarslan, Taha Akgül’ün Türk güreşine 
kattığı değere vurgu yaparak, “Kendilerinin özverili 
çalışmalarıyla Türk güreşinin ulusal ve uluslararası 
alanda daha büyük başarılara ulaşacağına olan 
inancımız tamdır. Ülkemizin gururu olan güreşimi-
zi daha yukarılara taşımak için atılan her adımda 
yanınızda olacağız,” dedi. Taha Akgül, Paris 2024 
Olimpiyatları’nda kazandığı bronz madalya ile 
aktif sporculuk kariyerine son verdi. Kariyerinde 

1 olimpiyat, 3 dünya ve 11 Avrupa şampiyonluğu 
bulunan Akgül, şimdi Türkiye Güreş Federasyo-
nu Başkanı olarak Türk güreşine hizmet etmeye 
devam edecek.

 
      KEÇİÖREN BELEDİYESİ’NDEN 

  SPORA DESTEK 
     Keçiören Belediyesi, spora ve sporculara yöne-
lik çalışmalarıyla dikkat çekiyor. Başkan Özarslan’ın 
Taha Akgül’e verdiği destek, belediyenin sporun 
gelişimine olan katkılarının bir parçası olarak öne 
çıkıyor. 

Taha Akgül Karakucak Güreşleri gibi organizas-
yonlarla güreş sporuna verdiği desteği sürdüren 
belediye, genç sporcuları teşvik etmek ve güreşi 
daha geniş kitlelere tanıtmak için çalışmalarına 
devam ediyor. HABER MERKEZİ

Akyurt Kaymakamlığı Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfı, eğitimde fırsat eşitliğini 
desteklemek amacıyla hayata geçirdiği "Bir 
Masa, Bir Sandalye, Bir Gelecek" projesiyle 
ihtiyaç sahibi öğrencilere çalışma masası ve 
sandalyesi hediye etti. 
     Projenin açılış töreni, Akyurt Kaymakamı 
Mehmet Tunç, Belediye Başkan Yardımcısı 
Nadi Tiryaki ve İlçe Milli Eğitim Müdürü'nün 
katılımıyla gerçekleştirildi. Proje kapsamında, 
ilköğretim ve ortaöğretim seviyesindeki öğren-
cilere eğitim hayatlarında ihtiyaç duydukları 
çalışma ortamı sağlanarak, başarılarını artırma-
ları hedefleniyor.

 
     EĞİTİMDE FIRSAT 

 EŞİTLİĞİ SAĞLANIYOR 
     Akyurt Kaymakamlığı, bu projeyle ihtiyaç 
sahibi çocuklara yalnızca fiziksel materyaller 
sunmakla kalmayıp, onların geleceğine yatırım 

yapmayı ve eğitimde fırsat eşitliğini güçlendir-
meyi amaçlıyor.  Açılış töreninde konuşan Be-
lediye Başkan Yardımcısı Nadi Tiryaki, "Akyurt 
Belediyesi olarak, eğitime ve öğrencilerimize 
desteğimiz sürecek. Çocuklarımızın daha iyi 
bir eğitim alması için her zaman yanlarında 
olacağız. Bu projeyle çocuklarımızın akademik 
başarısına katkı sunmayı hedefliyoruz." dedi.

 
     AKYURT’UN GELECEĞİNE YATIRIM 
     "Bir Masa, Bir Sandalye, Bir Gelecek" proje-
si, Akyurt’taki ihtiyaç sahibi öğrencilerin eğitim 
hayatlarını destekleyerek, onların daha iyi bir 
gelecek inşa etmelerine katkı sağlıyor. 

Eğitimde eşit fırsatlara sahip olmaları için 
gerçekleştirilen bu tür projeler, ilçede büyük 
takdir topluyor. Akyurt Kaymakamlığı ve yerel 
yönetimlerin iş birliğiyle yürütülen projeler, 
eğitime verilen desteğin artarak devam ede-
ceğinin sinyallerini veriyor.  HABER MERKEZİ

Etimesgut Belediye Başkan Yardımcısı 
Ebru Keyvan, mahalle sakinlerinin so-
runlarını ve taleplerini yerinde dinlemek 
amacıyla düzenlenen mahalle buluşma-
larına devam ediyor. Bu haftaki buluşma, 
Ayyıldız ve Oğuzlar mahalleleri için 
Atakent Sosyal Tesislerinde gerçekleşti.

 
     GENİŞ KATILIM SAĞLANDI 
     Toplantıya, Belediye Meclis Üyesi 
Hamiyet Koçer, Muhtarlık İşleri Müdürü 
Fatih Albayrak, Sosyal Destek Hizmet-
leri Müdürü İsmail Açar, Veteriner İşleri 
Müdürü Faruk Zehir, Sosyal Yardım İşleri 
Müdürü Ali Coşar, Fen İşleri Müdürü Fik-
ret Gözüoğlu, Ayyıldız Mahalle Muhtarı 
Zeynep Canbulatoğlu ve Oğuzlar Mahal-
le Muhtarı Sevgi Akyıldız da katıldı.

 Toplantıda vatandaşlar; altyapı sorun-
ları, ulaşım sıkıntıları, parkların bakım ve 

güvenliği ile Atakent’in yeniden “site” un-
vanını alması gibi taleplerini dile getirdi. 
Başkan Yardımcısı Ebru Keyvan, mahalle 
sakinlerinin isteklerini tek tek dinleyerek 
çözüm önerilerini sundu.Keyvan, “Hafta-
lık mahalle buluşmalarımız kapsamında 
bu hafta Oğuzlar ve Ayyıldız mahalle 
sakinleriyle bir araya geldik.   

  Halkımızın sesini dinlemek ve talep-
lerine birinci ağızdan çözüm üretmek 
bizim için çok önemli. Özellikle ulaşım 
noktasında vatandaşlarımız için güzel 
sürprizlerimiz olacak,” dedi.

 
     PARKLARIN TEMİZLİĞİ 

 VE GÜVENLİĞİ 
     Parkların durumu hakkında açıklama-
larda bulunan Keyvan, temizlik ve bakım 
çalışmalarının düzenli olarak yapıldığını 
belirtti. Toplantı sırasında, görevli ekip-

lerin gerçekleştirdiği işlemler sonrası 
çekilen fotoğrafları katılımcılarla paylaştı. 
Keyvan, “Gördüğünüz gibi parklarımız 
düzenli olarak temizleniyor ve bakım 
işlemleri yapılıyor. 

Ancak bazı kişiler bu çalışmaları 
sabote ediyor. Bu kişileri tespit etmek 
için çalışmalarımız sürüyor. Hiçbir şey 
göründüğü gibi değil, fakat biz sorunların 
çözümü için kararlılıkla çalışmaya devam 
edeceğiz. S

izleri mağdur etmeyeceğiz ve parkla-
rımızın bakımını aksatmadan sürdürece-
ğiz,” ifadelerini kullandı. 
     Ebru Keyvan, mahalle buluşmalarının 
halkla birebir iletişim açısından önemli 
olduğunu vurgulayarak, “Sizlerle birlikte, 
dayanışma içinde Etimesgut’u daha iyi 
bir noktaya taşıyacağız,” diyerek toplantı-
yı sonlandırdı. HABER MERKEZİ

Özarslan'dan Taha 
Akgül'e Destek

Akyurt'ta Öğrencilere 
Eğitim Desteği
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Yenimahalle Belediyesi, 50 
yaş üstü vatandaşlara yönelik 
kişisel ve sosyal gelişimleri-
ne katkı sağlamak amacıyla 
düzenlediği sağlık seminer-
lerine devam ediyor. Yenima-
halle Belediyesi Sağlık İşleri 
Müdürlüğü ve Ankara Aile 
Hekimliği Derneği iş birliğiyle, 
Karşıyaka, Yenimahalle ve 
Ata Mahallesi İkinci Bahar 
Dayanışma Merkezlerinde 
gerçekleştirilen "Bağışıklama 
ve Sağlıklı Yaş Alma" semineri-
ne yaklaşık 500 kişi katıldı.

 
     EĞİTİMLER 

 KARŞIYAKA’DAN 
 BAŞLADI 

     Seminerlerin ilk durağı 
Karşıyaka İkinci Bahar Daya-
nışma Merkezi oldu. Burada 
Dr. Ekrem Başara, Dr. Emir 
Ömer Keleş ve Dr. Mehmet 
Fatih Fişenk, katılımcılara yaşa 
bağlı oluşabilecek hastalıklar 
ve daha sağlıklı bir yaşam için 
önerilerde bulundular. Semi-
nerde, katılımcılara günlük 
yaşamda sıkça karşılaşılan 
sağlık sorunları ve sağlıklı 
yaşamın yolları örneklerle 
anlatıldı.

 
     SAĞLIKLI YAŞAM İÇİN 

 HAREKET ÖNEMLİ 
     Dr. Ekrem Başara, sağlıklı 
yaşamın temelinin doğru 
beslenme ve hareket olduğu-
nu belirtti. "Gazlı içecekler ve 
hazır gıdalarla sağlıklı kalmak 
mümkün değil. Yağlı yiye-
ceklerin azaltılması özellikle 

yaşlılık dönemindeki hastalık 
risklerini en aza indiriyor. 
Ayrıca hareket de sağlık için 
çok önemli. Yapılan araştırma-
lar, gün boyunca aktif olmanın 
kalp krizi ve felç gibi hastalık-
ları engellediğini gösteriyor" 
dedi. 
     Seminerde, 65 yaş üstü 
bireylerin her yıl grip aşısı 
yaptırmasının önemine dikkat 
çekildi. Dr. Başara, "Erken 
teşhis hastalıkların tedavisinde 
en kritik aşamadır. Kanser 
taramaları ve sağlık kontrolle-
ri, hastalıkların önlenmesinde 
büyük rol oynar. Özellikle grip 
gibi korunabilir hastalıklar 
için aşı olmak hayat kurtarıcı 
olabilir" diye konuştu.

 
     BAĞIŞIKLAMA VE 

 AŞILARIN ÖNEMİ 
 VURGULANDI 

     Seminerde, bağışıklama ve 
aşılama konusunda da önemli 
bilgiler verildi. Dr. Başara, 
Covid-19 sürecinde aşılama-
nın önemini hepimizin acı bir 
şekilde öğrendiğini belirte-
rek, "Aşılar, hem birey hem 
de toplum sağlığı açısından 
büyük önem taşıyor. 65 yaş 
üstü bireylerin her yıl grip aşısı 
yaptırması gerekir" dedi. 
Yenimahalle’de sağlık semi-
nerleri, yaşlı bireylerin sağlıklı 
bir yaşam sürmelerine katkı 
sağlamayı hedefliyor. Semi-
nerlerin, sağlık taramaları ve 
aşılar konusunda farkındalık 
yaratmaya devam edeceği ifa-
de ediliyor. HABER MERKEZİ

Yenimahalle’de 
Sağlık Semineri

ÇORAK ARAZI ÜRETIM 
MERKEZINE DÖNÜŞTÜ

    BAKAP Tarım Kampüsü ve Rekre-
asyon Alanı hakkında bilgi veren ABB 
Kırsal Hizmetler Daire Başkanı Ahmet 
Mekin Tüzün, projenin önemine vurgu 
yaptı. Başkan Mansur Yavaş ise, "Çorak 
bir araziyi dönüştürerek hem üretim 
hem de eğitim merkezi olarak kullanıla-
cak büyük bir tesisi hayata geçirdik. Bu 
tesis, yüzlerce yıl sonrasına miras olarak 
kalacak" dedi. 

Ayrıca, projeye şimdiye kadar yak-
laşık 1 milyar lira harcandığını belirten 
Yavaş, tesisin ikinci aşamasının yakın 
zamanda tamamlanacağını söyledi. 
CHP Genel Başkanı Özgür Özel de, 
BAKAP’ı "örnek bir proje" olarak nite-
lendirerek, burada yapılan eğitim ve 
üretim faaliyetlerinin, tarım turizmi ve 
iyi tarım uygulamaları açısından büyük 

önem taşıdığını ifade etti. Ayrıca, Atatürk 
Orman Çiftliği'ne yapılan ihanetin telafi 
edileceği bir ortamın burada yaratıldığı-
nı belirtti.

 
     YAVAŞ'TAN SGK BORÇLARIYLA 

 İLGİLİ AÇIKLAMA 
     Ziyaretin ardından basın mensupları-
nın sorularını yanıtlayan Başkan Mansur 
Yavaş, SGK alacaklarına karşılık yaptık-
ları tekliflerin reddedildiğini açıkladı. 
"80-90 gayrimenkulü teminat olarak sun-
duk. 2 milyarlık teminat hazırladık, ama 
hala haciz kaldırılmadı" diyen Yavaş, 
SGK’nın tutumunu eleştirerek, "Amaçları 
parayı tahsil etmek mi, üzüm yemek mi, 
bağcıyı dövmek mi?" şeklinde sert bir 
açıklama yaptı. 

Başkan Yavaş, hükümetin mağdur 

ettiği 200 bin aileye destek vermeye 
devam edeceklerini belirtti. "Yoksullara 
ve mağdurlara hizmet vermek bizim 
önceliğimizdir. Bizim bütçemiz, en çok 
ihtiyaç duyanlara hizmet vermek için 
kullanılıyor" dedi.

 
     KREŞ, SÜT DAĞITIMI VE SOSYAL 

 YARDIMLAR DEVAM EDECEK 
     Mansur Yavaş, önümüzdeki dönem-
de bazı projelerin ertelenebileceğini 
ancak sosyal yardımların ve belediyenin 
sunduğu hizmetlerin devam edeceğini 
söyledi. 

"Kreşi de yaparız, sütü de dağıtırız, 
konseri de yaparız! Çünkü bizim bu hiz-
metler için harcadığımız para, bütçemi-
zin binde 6’sı" şeklinde açıklamalarda 
bulundu. HABER MERKEZİ

İstanbul'da Yozgatlı Öğrenciler  
Mağdur Oldu -1

İstanbul Yozgat-
lılar Federasyo-
nu'na Ait Yurt 
Tahliye Edildi: 
500 Öğrenci Mağ-
dur Oldu.
 Yozgat Özel idare 
ve Valiliğinden 
Açıklama Bekliyo-
ruz!
     İstanbul Yoz-
gatlılar Federas-
yonundan basın 
açıklaması yaptı. 
Açıklamada,
Federasyonumu-
za ait İstanbul 
Fatih’te bulunan 
ve uhdesinde 
Yozgat Erkek 
Öğrenci Yurdu’nu, 
Yozgat Vakfı’nı, Yozgat’a ait 
16 ilçe, köy, öğrenci derneği-
ni ve İstanbul'daki 75 Yozgat 
derneğinden 70'inin birlikte 
kurduğu İstanbul Yozgatlılar 
Federasyonu’nu barındıran 3 
katı öğrenci yurdu diğer kat-
ları Kültür Merkezi ve Dernek 
katlarından oluşan toplam 7 
katlı kültür merkezi ve öğrenci 
yurdu binası, Yozgat İl Özel 
İdaresi tarafından 09.12.2024 
tarihinde tahliye edilmiştir. 
Konu ile alakalı yaklaşık bir 
haftadır artarak devam eden 
bilgi kirliliğini önleme adına 
işbu açıklamayı yapma zaru-
reti hâsıl olmuştur.
     İstanbul’un göbeği Fatih’te 
Federasyonumuz tarafından 
türlü zahmet ve masraflar ile 
inşa edilen kültür merkezi ve 
öğrenci yurduna ilişkin Yoz-
gat İl Genel Meclisi tarafından 
04.09.2023 tarihli bir karar 
alınmış ve bu karara istina-
den Yozgat İl Özel İdaresi’nce 
tarafımıza Yozgat 1. Noterliği 
kanalı ile 29.09.2023 tarihin-
de tahliye ihtarnamesi gön-
derilmiştir. Eğitim-öğretim 
döneminin başlamış olması 
ve birçok öğrenci ile barınma 
sözleşmesi imzalanmış olması 
sebebiyle oluşacak mağduri-
yetin önlenmesi adına konu ile 
alakalı Yozgat İl Özel İdaresi 
ile birçok defa müzakere-
de bulunulmaya çalışılmışsa 
da tarafımızca yapılan tüm 
girişimler olumsuz sonuçlan-
mıştır. 
    Bunun üzerine 20.10.2023 
tarihinde ilgili kültür merkezi 
ve öğrenci yurdu binasının 
Federasyonumuzca yapılmış 
olması sebebiyle binanın mül-
kiyetine ilişkin Yozgat İl Özel 
İdaresi aleyhinde asliye hukuk 
mahkemesi nezdinde tapu 
iptali ve tescili davası açılmış-
tır. Yine 24.10.2023 tarihinde 
Yozgat İl Genel Meclisi tarafın-
dan alınan 04.09.2023 tarihli 
tahliye kararının iptali için ida-
re mahkemesi nezdinde dava 
açılmıştır. Tarafımızca açılan 
davaların ardından Yozgat İl 
Özel İdaresi’nce tahliye süreci 
durdurulmuş ve 2023-2024 
eğitim-öğretim dönemi sorun-
suz bir şekilde sonlanmıştır.
Eğitim-öğretim döneminin 
bitmesi ile beraber Yozgat İl 
Özel İdaresi tarafından kültür 
merkezi ve öğrenci yurdu bi-
nasının tahliye edilmesine yö-
nelik girişimler kaldığı yerden 
devam etmiştir. Bu minvalde 
Yozgat İl Özel İdaresi tara-
fından Fatih Kaymakamlığı’na 
kültür merkezi ve öğrenci 
yurdu binasının tahliye edil-
mesine ilişki yazılan resmi 
yazıya istinaden Fatih Kayma-
kamlığı tarafından Federasyo-
numuza 05.08.2024 tarihinde 
“söz konusu binanın en geç 
14.08.2024 tarihi saat 10.00 
itibari ile tahliye edilmesi aksi 
durumda binanın rıza dışı 
tahliye edileceği” ihtarını içerir 
resmi yazı tebliğ edilmiştir. Bu 
dönemde herhangi bir deprem 
analizi ya da görüşmesi konu 
değildir. 
     İlgili tahliye kararına ilişkin 
tarafımızca 07.08.2024 tari-
hinde dava açılmış ve mah-
kemece 09.08.2024 tarihinde 
ilgili tahliye işleminin yürüt-
mesinin durdurulmasına karar 

verilmiştir. 
     Yozgat İl Özel 
İdaresi tarafından 
bu karara karşı 
itiraz edilmiş ve 
Federasyonu-
muzun İşgalci(!) 
olduğunu ileri 
sürmek suretiyle 
ilgili kültür mer-
kezi ve öğrenci 
yurdu binasının 
tahliye edilme-
si gerektiğini 
beyan etmiştir. 
Yapılan yargıla-
ma neticesinde 
davanın reddi 
yönünde karar 
verilmiş ve ilgili 
karar 24.11.2024 

tarihinde tarafımıza tebliğ 
edilmiştir. 
     Bunun üzerine Yozgat İl 
Özel İdaresi’nce Fatih Kay-
makamlığı’na kültür merkezi 
ve öğrenci yurdu binasının 
tahliye edilmesine ilişkin ya-
zılan resmi yazıya istinaden 
Fatih Kaymakamlığı tarafından 
Federasyonumuza 29.11.2024 
tarihinde “söz konusu binanın 
en geç 09.12.2024 tarihi saat 
10.00 itibari ile tahliye edil-
mesi aksi durumda binanın 
rıza dışı tahliye edileceği” yani 
gerekirse polis zoru ile boşal-
tılacağı ihtarını içerir resmi 
yazı gönderilmiştir.
     Görüldüğü üzere Yozgat İl 
Özel İdaresi tarafından ilgili 
kültür merkezi ve öğrenci yur-
du binasının tahliyesi ile ala-
kalı yaklaşık 2 senedir ısrarlı 
bir şekilde çaba sarfedilmiştir. 
Neticede 29.11.2024 tarihinde 
Fatih Kaymakamlığı üzerinden 
gönderilen yazı ile binanın 
tahliye edilmesinin talep edil-
miş olması neticesinde yurtta 
bulunan öğrencileri mağdur 
etmeme adına Yozgat İl Özel 
İdaresi ile tahliye görüşmeleri 
yapılmaya başlanmıştır.
     Yozgat İl Özel İdare-
si ile tahliye görüşmelerine 
başlandıktan bir süre sonra 
02.12.2024 tarihinde İstanbul 
Valiliği tarafından Federas-
yonumuza “kültür merkezi 
ve öğrenci yurdu binasının 
Türkiye Bina Deprem Yönet-
meliği’ne uygun hale getiri-
lerek güçlendirilmesi gerek-
tiği ve güçlendirme işlemleri 
yapılana kadar yurdun tahliye 
edilmesi” bildirilmiştir.  Bunun 
üzerine tarafımızca hızlı bir 
şekilde araştırma yapılmış ve 
şu sonuçlara varılmıştır;
     Kültür merkezi ve Öğrenci 
yurdu binasının yapı kullan-
ma izin belgesi 25.01.2018 
tarihinde alınmış olup Türki-
ye Bina Deprem Yönetmeli-
ği'nin yürürlüğe giriş tarihi ise 
18.03.2018'dir. Bina yaşının 
6 olması ve iskan tarihi ile 
yönetmelik tarihi arasında 2 
aydan kısa bir süre olması 
hususları da birlikte değerlen-
dirildiğinde esasında İstanbul 
Valiliği tarafından gönderilen 
resmi yazı net bir şekilde tar-
tışmaya açıktır.
     Tüm bunlara rağmen 
tarafımızca kültür merkezi ve 
öğrenci yurdu binasının son 
katlarında yapılacak basit 
tadilat çalışmaları için mü-
hendislik firmasından teklif 
alınmıştır. Bakanlık Tarafından 
Yetkilendirilmiş İnşaat Mühen-
disliği Firması tarafından kül-
tür merkezi ve öğrenci yurdu 
binasının tadilat sürecinin 12 
gün içerisinde tamamlanacağı 
ifade edilmiş ve "Güçlendirme 
imalatları yapılırken yurdun 
tahliyesine gerek yoktur" 
şeklinde çok net bir değerlen-
dirmeye yer verilmiştir. Bunun 
temel sebebi de tadilat yapı-
lacak olan katta herhangi bir 
öğrenci odasının bulunmuyor 
olması ve de yapılacak olan 
işlemlerin 

     HERHANGİ BİR YIKIM 
     YAPILMADAN
      kolonların karbon fiber ile 
kaplanmasından ibaret olma-
sıdır.

DOĞAN 
TUFAN
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Kahramankazan Belediyesi ve 
Başkent Üniversitesi işbirliğiyle dü-
zenlenen "Organik Tarım Çalıştayı ve 
Öğrenci Projeleri Sergisi" büyük ilgi 
gördü. Etkinlik, Kahramankazan Aile 
Yaşam Merkezi’nde gerçekleştirildi 
ve organik tarımın faydaları ile gele-
ceği hakkında bilinçlendirme yapıldı.

 
     ORGANİK TARIM 

  UYGULAMALARI VE 
  GELECEĞİ ELE ALINDI 

     Çalıştayda, organik tarım uygula-
maları, çevreye katkıları, sağlıklı bes-
lenme üzerindeki etkileri ve organik 
tarımın geleceği gibi önemli konular 
uzmanlar tarafından katılımcılara akta-
rıldı. Başkent Üniversitesi öğrencileri-
nin hazırladığı organik tarım projeleri 
de sergilenerek, gençlerin çevre 
dostu projelerine dikkat çekildi.

 
     BAŞKAN 

 ÇIRPANOĞLU’NDAN 
 TEŞEKKÜR 

     Kahramankazan Belediye Başkanı 
Selim Çırpanoğlu, etkinlikte emeği 
geçen Başkent Üniversitesi kurucusu 
Prof. Dr. Mehmet Haberal ve üniver-

site yönetimine teşekkür etti. Başkan 
Çırpanoğlu, "Organik tarım, sağlıklı 
beslenme ve çevre koruma açısın-
dan büyük öneme sahiptir. Bu tür 
etkinliklerle farkındalık yaratmaya ve 
organik tarımı teşvik etmeye devam 
edeceğiz," diyerek, çevre dostu tarım 
uygulamalarının önemini vurguladı.

 
     GENÇLERİN ORGANİK 

  TARIM ALANINDAKİ 
  YARATICI PROJELERİ 

     Sergide yer alan Başkent Üniver-
sitesi öğrencilerinin organik tarım 
alanındaki projeleri, çevre bilinci 
yüksek gençlerin sürdürülebilir tarım 
çözümleri üretme yolundaki katkı-
larını gözler önüne serdi. Etkinlik, 
organik tarım konusunda toplumsal 
farkındalığın artırılmasına yönelik 
önemli bir adım oldu. 
    Kahramankazan Belediyesi, çevre 
dostu tarım yöntemlerinin yaygınlaş-
tırılması ve organik tarım bilincinin 
artırılması için bu tür etkinlikleri sür-
dürmeyi planlıyor. Organik tarım, hem 
sağlıklı yaşamı teşvik etmek hem de 
çevreyi korumak adına büyük önem 
taşıyor. HABER MERKEZİ

Kahramankazan 
Belediye Başkanı 
Selim Çırpanoğlu, 
halkla buluşmaya 
devam ediyor. 
     Kahramankazan 
Belediye Başkanı Se-
lim Çırpanoğlu, Bitik 
Mahallesi sakinleriy-
le bir araya gelerek 
mahallelinin sorun-
larını ve taleplerini 
dinledi. "Gayemiz 
hizmet, yaklaşımımız 
samimiyet" diyen 
Başkan Çırpanoğlu, 
halkla iç içe bir yö-
netim anlayışını bir 
kez daha gösterdi.

 
     MAHALLE 

  SAKİNLERİYLE 
  HASBİHAL ETTİ 

     Başkan Çırpa-
noğlu, Bitik Mahal-
lesi'ndeki vatandaş-
larla sohbet ederek 
mahallelinin beklen-
tilerini ve önerilerini 
dinledi. Mahalle 
sakinleri, altyapı, 
ulaşım, çevre düzen-

lemesi, sosyal donatı 
alanları gibi konular-
daki taleplerini iletti.

 
     "HİZMET İÇİN 

  ÇALIŞIYORUZ" 
     Başkan Çırpa-
noğlu, vatandaşların 
taleplerinin en kısa 
sürede değerlendi-
rileceğini ve çö-
züm üretilmesi için 
gerekli çalışmaların 
yapılacağını belirtti. 

Çırpanoğlu, "Kah-
ramankazan'ın ge-
lişimi ve vatandaş-
larımızın refahı için 
çalışmaya devam 
edeceğiz." dedi.

 
     MUHTAR VE 
MAHALLE    

  SAKİNLERİNE 
  TEŞEKKÜR 

     Başkan Çırpanoğ-
lu, kendisine göste-
rilen misafirperverlik 
için mahalle muhtarı 
ve vatandaşlara te-
şekkür etti. 

HABER MERKEZİ

Organik Tarım 
Çalıştayına Yoğun İlgi

Halk Buluşmaları 
Devam Ediyor

Ankara Kent Konseyi, Ankara 
Büyükşehir Belediyesi'nin desteğiy-
le düzenlenen “Bir Ankara Hikaye-
si” etkinliğinde, Başkent’in tarihi, 
kültürel ve turistik potansiyeline ışık 
tuttu. Etkinlikte, ABB’nin tarihe saygı 
projelerinden Ankara’nın turizm ve 
kültür merkezi olma hedeflerine 
kadar birçok önemli konu gündeme 
geldi.

 
     MANSUR YAVAŞ: "ANKARA, 

  BİR DÜNYA MARKASI 
  OLACAK" 

     Etkinliğe özel bir mesaj gönde-
ren Ankara Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mansur Yavaş, Ankara’nın 
kültür ve turizmde hak ettiği yere 
ulaşması için yürütülen çalışmala-
ra dikkat çekti. Yavaş mesajında, 
"Ankara, tarihinden aldığı güçle 
turizmde hak ettiği yere ulaşacak 
ve bu güzel şehir her yönüyle bir 
dünya markası olacaktır. Birlikte 
daha güzel bir Ankara için çalış-
maya devam edeceğiz" ifadelerini 
kullandı. Etkinlikte, ABB Kültür ve 

Tabiat Varlıkları Daire Başkanlığı 
Proje Koordinatörü Bekir Ödemiş, 
belediyenin tarihi mirası koruma 
ve yaşatma projelerini detaylı bir 
sunumla aktardı. 

Ödemiş, Ankara Kalesi aydınlatma 
çalışmaları, Bellek Ankara projesi, 
Anafartalar Çarşısı ve Zafer Parkı 
gibi restorasyon ve düzenleme 
çalışmalarını anlatarak, "ABB olarak 
kentimizin tarihi dokularını korumak 
ve geleceğe taşımak için yoğun bir 
şekilde çalışıyoruz" dedi.

 
     "ANKARA, KÜLTÜR 

  TURİZMİNİN BAŞKENTİ 
  OLACAK" 

     Ankara Kent Konseyi Yüksek 
İstişare Kurulu Üyesi Bilgin Aygül, 
Başkent’in kültür turizmi potansiye-
lini vurgulayarak, “Ankara Kalesi ve 
çevresinde yapılan çalışmalar umut 
verici. 

Ankara’nın bir kültür, sanat ve 
eğlence merkezi olması yolun-
da önemli adımlar atılıyor. Tarihi 
dokusu bulunan bu şehir, turizmde 

büyük bir çekim merkezi olacak” 
dedi. Etkinlikte, AKK Diplomasi 
Meclisi Başkanı Metin Kılıç, Mansur 
Yavaş’ın sevgi ve selamlarını ilettiği 
konuşmasında, etkinliğin Ankara’nın 
tarihi ve kültürel değerlerini öne 
çıkarmadaki önemine dikkat çekti. 
Diplomasi Çalışma Grubu Sözcüsü 
Hilal Koçyiğit ise, “Ankara, binlerce 
yılın şahididir. 

Taş üstüne taş koyarak bu şehri 
daha da güzelleştirmek için çalışı-
yoruz” ifadelerini kullandı.

 
     ANKARA’NIN TARİHİ 

  KİMLİĞİ GELECEĞE 
  TAŞINIYOR 

     “Bir Ankara Hikayesi” etkinliği, 
Başkent’in tarihine ve kültürüne du-
yulan saygının somut bir göstergesi 
oldu. ABB ve AKK iş birliğiyle ger-
çekleştirilen bu organizasyon, An-
kara’nın sadece Türkiye’nin değil, 
dünyanın önemli turizm ve kültür 
merkezlerinden biri olma yolunda 
emin adımlarla ilerlediğini bir kez 
daha gösterdi. HABER MERKEZİ

Ankara Kent Konseyi’nden 
Tarihe Yolculuk

Mamak Belediyesi Kütüphaneleri, 
2024 yılını başarıyla tamamlamanın 
mutluluğunu düzenlenen yıl sonu ye-
meğiyle kutladı. Etkinlikte kütüphane 
çalışanları, yıl boyunca gerçekleştir-
dikleri çalışmaların değerlendirmesi-
ni yaparken, 2025 yılı için hedeflerini 
belirledi. 
      Mamak Belediyesi Kütüpha-
neleri, yıl boyunca okuma alışkanlı-
ğını yaygınlaştırmak ve vatandaşlara 
daha iyi hizmet sunmak için yoğun 
bir çaba harcadı. Ekip, düzenledik-
leri çeşitli etkinlikler ve sağladıkları 
kaynaklarla kütüphanecilik alanında 
örnek bir çalışma sergiledi.

 
     YETKİLİLERDEN 

 TEŞEKKÜR MESAJI 
     Etkinlikte konuşan kütüphane 
yetkilileri, “Kütüphanelerimizde 
emek veren tüm ekip arkadaşlarımı-
za teşekkür ediyoruz. 2024 yılındaki 
başarılarımız, özverili çalışmanızın 

bir sonucudur,” diyerek ekip çalış-
masının önemine vurgu yaptı.

 
     2025 YILI HEDEFLERİ 

 BELİRLENDİ 
     Mamak Belediyesi Kütüphanele-
ri, 2025 yılında da aynı heyecan ve 
özveriyle hizmetlerini sürdürmeyi 
planlıyor. Yeni yılda daha fazla 
kitap ve kaynak sağlanması, okuma 
etkinlikleri düzenlenmesi ve kütüp-
hane hizmetlerinin geliştirilmesi gibi 
hedefler belirlendi. 
     Mamak Belediyesi, kütüphaneler 
aracılığıyla vatandaşların okuma alış-
kanlığı kazanmasına öncülük ediyor. 
2025 yılı için yapılan planlamalar, 
ilçedeki kültürel ve eğitsel faaliyetle-
rin artacağına işaret ediyor.Mamak 
Belediyesi Kütüphaneleri, yenilikçi 
projeler ve zengin içeriklerle 2025 
yılında da vatandaşlara hizmet ver-
meye devam edecek. 

HABER MERKEZİ

Kütüpahne Ekibinden
Yıl Sonu Yemeği


